
Referat af  

Ordinært bestyrelsesmøde 

Dato:  7.december 2022 

Sted:   Jerlev 

 

Mødedeltagere: 

Søren Petersen 
Knud Erik Laursen 
Else Dahl 
Bent Juhl 
Villy Jensen 
Lene Kristensen 
Lisbeth Gaardhøj Pedersen  
 
Dagsorden    Referat 
 
1. 
Registrering af mødedeltagere  Helle var fraværende 
 
2. 
Naturlegeplads Der har været afholdt bymøde med 29 

fremmødte, og foreningen er stiftet. 
Næste skridt er søgning af fonde, med 
forhåbentlig positive tilbagemeldinger 
med tilskud til legepladsen. Derefter 
tages der kontakt til legepladsfirmaet 
for videre planlægning. 

 Legepladsudvalget har fået en liste 
over fonde, der kan søges. 

 Niels Blæsbjerg kan lave en liste over 
fonde til udvalget, som Jerlev har søgt 
fra ifm. Byparken. 

 Foreløbigt er der indsamlet 64.000 kr. 
fra arrangementer hen over 
sommeren. 

 
3. 



Fjernvarme Der har været info møde i 
Brunmosehallen d. 29/11-22 med 
Trefor og Vejle Kommune. 

 Der blev fremlagt priser for rørføring 
og installation af fjernvarme til hver 
husstand. 

 Det bliver dyrt, og dyrere end 
forvente. Hvis der er bred enighed om 
tilslutning til fjernvarme i Ødsted og 
Jerlev, kan gravearbejdet tidligst gå i 
gang i 2024-2025 grundet mangel på 
gravemaskiner og svejsere. 

 Alternativ løsning kan være 
varmepumper, men det bliver lige så 
dyr en løsning som fjernvarme. 

 Stor ros til varmegruppen for deres 
engagement. 

 
4. 
Gl. grusgrav Der er nedsat en arbejdsgruppe vedr. 

etablering af grønt område ved gl. 
grusgrav mellem Jerlev og Ødsted. 

 Bent, Lisbeth og Knud Erik afholder 
møde med Palle Staal snarest. 

 
5. 
Økonomi Økonomien blev gennemgået. 
 
6. 
Eventuelt Klyngemøde 11. januar 2023 i 

Sognehuset i Ødsted. 
Landsbyvision maj-juni 2023 

 Workshop august-september 2023 
 
Punkt til næste dagsorden: Tilflyttere 
 
 Næste møde: 24. januar 2023 
 
 

 


